
The Hong Kong Sports Institute Limited (“HKSI”) is the Government’s delivery agent of elite sports
training systems.  The HKSI’s mission is to provide an environment in which sports talent can be
identified, nurtured and developed to pursue excellence in the international sporting arena benchmarked
at Asian and Olympic Games results. We are now inviting suitable candidates for the following vacancy:

SQUASH COACH
(Annual performance based remuneration package ranges from HK$497,285 to HK$1,253,926)

THE JOB

Reporting to the Head Squash Coach, the Squash Coach will be responsible for the following duties:

 To coordinate, design, and implement training programmes for elite athletes in Hong Kong;
 To fully utilize and integrate scientific, medical and other athlete support services into the elite

training programme to enhance elite training outcomes;
 To monitor athlete performance through comprehensive, multi-method assessment and regular

evaluation;
 To provide timely and critically analyzed progress reports to the HKSI and Squash Association of

Hong Kong, China;
 To be responsible for administrative matters related to local and overseas squad training and

competitions;
 To assist the HKSI and Squash Association of Hong Kong, China with Coach education

programmes.
 To perform any other appropriate duties as assigned by supervisor.

THE REQUIREMENTS

 A University degree or its equivalent;
 A valid coaching certificate issued by the relevant governing body;
 A minimum of 5 years professional coaching experience and proven record of achievement in

coaching Squash athletes at national level or its equivalent;
 Excellent communication and interpersonal skills;
 High level of computer literacy; and
 Awareness / knowledge of Child Protection in sport and equal opportunity issues in the context of

Hong Kong are an added advantage.

APPLICATIONS

Please send the completed Application Form (https://hksi.org.hk/f/content_block/5310/HRS-
F100%20Job%20Application%20Form_Nov%202023.doc) with indication of expected salary to The
Human Resources Manager, Hong Kong Sports Institute Ltd, 25 Yuen Wo Road, Sha Tin, New
Territories or email: hrdept@hksi.org.hk on or before 7 April 2024. Please quote reference no. HKSI-
20240308-SQC in the application.

Appointment will be on a fixed term contract. General information is available at the
website http://www.hksi.org.hk.

Applicants who are not invited for interview within six months may consider their applications
unsuccessful.

All applications will be treated in the strictest confidence. Personal Data provided by appointees will be
used strictly for recruitment and other employment-related purposes only.

THE HKSI IS AN EQUAL OPPORTUNITIES EMPLOYER
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香港體育學院是協助政府執行精英體育培訓的機構，旨在提供完善的環境，甄選、培養和發展具體育天賦
的運動員，協助他們追求卓越，尤以在奧運會及亞運會等大型綜合性運動會中爭取佳績。本院現誠聘以下
職位空缺:

壁球教練
(薪酬:年薪按表現由港幣497,285元至港幣1,253,926元)

主要職責

壁球教練須向壁球總教練匯報工作情況，其職責詳列如下：

 負責籌劃、設計和執行香港壁球精英運動員訓練計劃；
 在進行精英訓練計劃時，善用所有運動科學、醫療及其他為運動員而設的支援服務，以加強訓練
成果；

 透過全面性、多方位和定期評估，以監察運動員的表現；
 提交適時及具分析性的進度報告予體育學院及香港壁球總會；
 負責運動員於本地及海外訓練及比賽的行政工作；
 督導助理教練及兼職教練的工作；及
 協助體育學院及香港壁球總會的教練培訓工作。

職位要求

 大學學位或同等學歷 
 持有由相關管理機構頒發的教練証書資歷 
 具備最少五年專業教練經驗，及曾帶領壁球運動員在國家級或同等水平賽事中獲得優異成績；
 具備良好溝通能力及人際關係；
 熟悉電腦操作；及
 認識香港保護兒童及平等機會政策為佳。

申請方法

應徵者請附上申請表
(https://hksi.org.hk/f/content_block/5310/HRS-
F100%20Job%20Application%20Form_Nov%202023.doc) 可及要求待遇 於2024年4月7日或之前寄香港
新界沙田源禾路25號香港體育學院有限公司人力資源經理收或電郵致: hrdept@hksi.org.hk。請註明申請
編號: HKSI-20240308-SQC。

本職位以合約形式聘請。有關本院資料 可瀏覽本院網址 http://www.hksi.org.hk。

如申請人於半年內未獲安排面試 即其應徵不獲考慮。

申請人所提供的資料將會保密處理 並只用作招聘工作及其他與僱用有關的事宜上。

香港體育學院為平等機會僱主
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